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Bestyrelsesmøde 22. maj 2009, kl. 10.00 
Hos Michael Clemmesen, Ulvsundvej 1F 

 
Tilstedeværende: Michael Clemmesen, Lone Olsgaard Hansen, Ann Lumbye Sørensen og Torben 
Jerlach. Jørgen Thomsen kunne ikke være til stede, men har været kontaktet før mødet og har 
efterfølgende tiltrådt mødets konklusioner som meddelt ham af Michael. 
 
Dagsorden: 
 
1. Konstituering 
Bestyrelsen konstituerede sig således, idet Michael Clemmesen blev direkte valgt som formand på 
generalforsamlingen den 2. maj 2009: 

• Sekretær (tillige stedfortræder for formanden): Torben Jerlach 
• Kasserer: Lone Olsgaard Hansen 
• Sager vedrørende foreningens infrastruktur, herunder kontakt til kommunen på dette 

område: Jørgen Thomsen 
• Sager vedrørende fællesområderne uden for vejnet og tilgrænsende rabatter, herunder 

kontakt til Vordingborg kommune og Miljøcentret: Ann Lumbye Sørensen 
 
2. Drøftelse af informationspolitik 
Der var enighed om, at foreningens vedtægter og ordensreglement (begge dateret 10. maj 2008), 
referat af seneste generalforsamling og beslutningsreferat fra seneste bestyrelsesmøde placeres på 
foreningens hjemmeside og sættes på opslagstavlen.  
 
Kun kommunikation mellem foreningen og offentlige myndigheder placeres på hjemmesiden, ikke 
mellem medlemmer og bestyrelsen. Henvendelser fra medlemmer til bestyrelsen sker som 
udgangspunkt til sekretæren, der formidler disse til den øvrige bestyrelse. Sådanne henvendelser og 
korrespondance dokumenteres og opbevares/arkiveres af sekretæren. 
 
Medlemmer, der har afleveret mailadresse til sekretæren torben_jerlach@hotmail.com, orienteres 
via mail efterhånden som nye referater, korrespondance med myndigheder m.v. lægges på 
hjemmesiden.  
 
Martin Sønderholm har givet tilsagn om at redigere og vedligeholde hjemmesiden efter direktiv fra 
bestyrelsen.  
 
Opslagstavlen vedligeholdes af sekretæren. De to valgte suppleanter til bestyrelsen holdes løbende 
underrettet om bestyrelsens arbejde. 
 
3. Drøftelse af prioritering af aktiviteter 
Der var enighed om at prioritere følgende aktiviteter: vejvedligeholdelse, vejsikkerhed, 
håndhævelse af ordensreglementets regler om vejrabatter, forsvar af skræntbevoksningen og indsats 
i beplantningsbæltet.  
 
Sekretæren blev pålagt at kontakte ejeren af Ulvsundvej 22 med henblik på få denne til – med en 
kort frist - selv at få vedligeholdt beplantningen mod vejrabatten, idet vedligeholdelsen ellers vil 
blive foretaget på foreningens foranledning, hvor de afholdte udgifter vil blive opkrævet hos 
grundejeren, jf. vedtægternes pkt. 6.   
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4. Drøftelse af skræntbevoksningen 
Der var enighed om, at Ann - snarest belejligt for at undgå forsinkelse pga. ferie - tager første 
kontakt med kommune og miljøcenter - for  

• at undersøge status for arbejdet med ny deklaration,  
• at få kommunens referat af besigtigelsesturen sidste efterår af skræntbevoksning (og 

beplantningsbælte), og  
• at der arbejdes videre med idéer vedrørende hjælp til buskbevoksningen tæt ved skrænten 

øst for Sjællandsledet. 
 
5. Drøftelse af beplantningsbælter 
Der var enighed om at tage udgangspunkt i den foregående bestyrelse plan - og den tidligere 
formands på generalforsamlingen meddelte aftaler med de grundejere, hvis ejendomme ligger op til 
foreningens beplantningsbælte. Formanden ville tage kontakt med Anne-Marie Madsen den 23-5 
for at få opsporet et eksemplar af pågældende plan. 
 
6. Næste bestyrelsesmøder: 

• 27.06.09, kl. 14.00. Hos Michael, Ulvsundvej 1F. Hovedemne: Økonomiske muligheder og 
aktivitetsprioritering 

• 25.07.09, kl. 14.00. Hos Ann, Hasselvej 8. Hovedemne: Skræntbevoksning og 
beplantningsbælter 

• 12.09.09, kl. 14.00. Hovedemne: Infrastruktur og rabatter 


